

<h1 style="text-align: center;">Future Aces</h1> <p style="text-align: center;">Builds Character</p>	<h1 style="text-align: center;">他日栋梁</h1> <p style="text-align: center;">品行修养</p>
English	Chinese (Simplified)
I will develop a positive Attitude toward all people and toward my work.	我要在对待他人和自己的工作中培养积极向上的 态度 。
I will develop my talents and Ability in order that I may be helpful to society.	我要努力培养自己的才干和 能力 以成为一名有益于社会的人。
I will take Action with <i>integrity</i> .	我的 行为 要以诚信为本。
I will Achieve my goal with <i>honest</i> and sincere effort.	我要以诚实勤恳的努力来 实现 自己的目标。
I will Cooperate with and <i>respect</i> others by seeking understanding with all people, regardless of race, gender or beliefs.	在与人交往中，不论其种族、性别和信仰，我要寻求理解、 合作 和尊重。
I will demonstrate Courage , standing up for what is right and speaking out against what is wrong.	我要有 英勇无畏 的精神，弘扬正气，仗义执言。
I will display Confidence in all my actions without being arrogant.	我的行为充满 自信 ，但又不妄自尊大。
I will set a good Example to others, taking <i>responsibility</i> for my actions.	我要为他人树立良好的 榜样 ，为自己的行为承担责任。
I will show Empathy and <i>consideration</i> by advancing the values that are important to me and others.	我要富于对他人的 同情 和关爱，倡导共同的价值观。

I will acquire the best Education within my capability.	我要获得自己能力范围内的最佳 教育 。
I will be of Service to others.	我要为他人 服务 。
I will practice good Sportsmanship in all my decisions, demonstrating fair play to all.	我要在所有决策中体现出良好的道德风尚，做到公平公正、一视同仁。